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UDU - behandling: 
 

 

 

 
UDU - samrøystes vedtak: 
 
Karina Garnes Reigstad, MDG:   
A)Viser til administrativt vedtak 431/2016 vedk utsleppsløyve i Mjåtveit Næringspark og ønskjer svar 
på følgjande spørsmål: 

1. Det er rapportert om svært grått vatn i reinseanlegget, noko som ein må rekne med når aktiviteten 
i næringsparken aukar. Det er likevel rapportert om svært grått vatn, også heilt nede i dammen, altså 
kor vatnet renn ut i Mjåtveitelva. Er lekkasjen som vart opplyst om i fjor reparert før løyve til utslepp 
av oljeholdig avlaupsvatn vart godkjent i sak 431/2016? 
 
2. Kva viser målingane som vert tatt kvar veke av vasskvaliteten i reinseanlegget? Vert vassprøven 
tatt lengst nede eller lengst oppe i dammen? Vert det tatt prøver av vatnet i Mjåtveitelva, altså etter 
at vatnet har gått gjennom reinseanlegget?  
 
3. Korleis vurderer administrasjonen tilstanden i reinseanlegget no når aktiviteten har auka? 
 
Administrasjonen skal undersøkje dette nærare og sende skriftleg tilbakemelding til utvalet. 



 

 

 
B) Status UDU.sak 57/2015 - høyringsuttale ekspropriasjon av areal for tiltak i Rylandsvassdraget. 

Administrasjonen:  Kommunen har per dags dato ikkje fått tilbakemelding frå NVE. 

C) KS-sak 126/2016 - temaplan idrett, folkehelse, friluftsliv 2014-2019. Etterlyser nærare orientering 
om bruk av granulat på idrettsbaner. 

Administrasjonen undersøkjar med rådmannen korleis saka står i dag. 

Åse Sudmann, Ap: Framdrift i reguleringsplanarbeidet Midtmarka, - kommunal planleggjar lova 
oppdatering av status på kommunen si heimeside, men det er lenge sidan nye opplysningar vart lagt 
fram.  Ønskjeleg med presentasjon i UDU når meir konkrete planar føreligg. 

Administrasjonen:  Sakshandsamar/planleggjar sjekkar opp heimesidene.  Arbeidet står litt stille 
grunna planleggingsarbeidet med vegkryss og med E39.  Næringsrådgjevar tek del i planprosessen 
m.o.t. næringsutvikling for området. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 


